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'Molenbeke is een goed georganiseerde wijk 
met bewoners die hun buurt koesteren'



 
De MOLENBEKER is de wijkkrant van Wijkvereniging 
Molenbeke en wordt gratis huis-aan-huis verspreid in de wijk 
Molenbeke en verschijnt drie keer per jaar (januari, mei en 
september) in een oplage van 575 stuks. De redactie draagt 
zorg voor de wijkkrant, met nieuws van de werkgroepen, 
komende activiteiten, gemeentelijke zaken van belang voor de 
wijk en activiteiten & initiatieven van medebewoners.  

Artikelen over wat er in de wijk gebeurt, zijn altijd welkom op 
ons e-mailadres: redactie@molenbeke.nl Heeft u kopij voor 
de eerstvolgende MOLENBEKER? Stuur deze dan op vóór  
1 februari 2024. 

Adverteren
Wilt u adverteren in onze wijkkrant? Dat kan! Neem gerust 
contact met ons op voor meer informatie.
Redactie
Annemiek Roest, Ferdi Pol, Gerard Scheers, Peter Bakker en 
Aart van Cooten
Bezorging
De wijkkrant zien wij als een gerichte berichtgeving aan 
wijkbewoners. Wij vragen de bezorgers dan ook de wijkkrant 
bij ieder adres in Molenbeke te bezorgen, ook wanneer er een 
Nee-Nee sticker op de brievenbus is geplakt. Heeft u hier 
bezwaar tegen, laat het ons dan weten, dan houden we daar 
rekening mee. 

Contact Molenbeker
Post:  Adolf van Nieuwenaarlaan 14, 6824 AN ARNHEM
Email: redactie@molenbeke.nl

Ze zijn er maar druk mee, de leden van de activiteiten-
commissie. Hebben we net de kunstroute gehad, zijn ze 
alweer druk bezig met de volgende activiteit.

Als rode draad loopt het 50-jarig bestaan van Molenbeke 
Wijkvereniging door het volgend jaar. De wijkvereniging 
bestond al een tijd voordat op 27 maart 1999 bij de 
notaris Den Hartog de statuten van de vereniging werden 
ingeschreven. Met Herman Bierens als voorzitter en 
Yvonne Hamersveld en .Jan Duker als penningmeester. De 
wijkvereniging Molenbeke was nu een officieel orgaan. 

Al met al tijd voor een feestje. Maar dan een echt groot feest 
voor jong en oud. We gaan hierover nog niets verklappen 
maar we gaan flink uitpakken. En het enige tipje van de sluier 
is dat de datum bekend is, namelijk 8 juni 2024.

Kent u nog Molenbekers die intussen de wijk hebben verlaten 
dan willen wij hen natuurlijk van harte uitnodigen. Ook vragen 
we hen om materiaal uit die tijd met ons te delen zodat we 
dat op het feest aan iedereen kunnen laten zien. 

Mail naar redactie@molenbeke.nl

 
Website/Social media
www.molenbeke.nl 
Facebook.com/molenbeke
Instagram #molenbeke_wijkvereniging
Twitter: @molenbeke
Nextdoor: Wijkver. Molenbeke

Politie/wijkagent
Is er iets dringends dan bel je natuurlijk 112 of bij minder spoed 
0900-8844. Is er iets anders wat de attentie van de wijkagent 
nodig heeft kun je beter mailen. Hierbij de namen en bijbehorende 
mailadressen.
Nico Pennings - nico.pennings@politie.nl,  
Richard Buyl - richard.buyl@politie.nl en  
Joyce Veenvliet - joyce.veenvliet@politie.nl

Huisartsendienst Arnhem 026-3899696. 

Team leefomgeving en wijkwethouder (TLO)
In de Velperweg e.o. is een team leefomgeving actief. U kunt bij  
hen terecht met vragen en ideeën over de wijk. Het team is 
bereikbaar via noord-oost@leefomgevingarnhem.nl.

John Wijnbergen, 026-377 3097, john.wijnbergen@arnhem.nl
Marlies Hallingse, 026-377 2334, marlies.hallingse@arnhem.nl
Paulien Toonen, 026-377 3412, paulien.toonen@arnhem.nl
Arno van Geel, 026-377 3643, arno.van.geel@arnhem.nl
Birgitt Kromkamp, 026-377 4404, birgitt.kromkamp@arnhem.nl

5O
J A A R !

S I N D S  1 9 7 4

Op 26 maart 2024 is het 50 jaar geleden dat onze
wijkvereniging is opgericht. In het komende jaar gaan 
we daar op verschillende momenten bij stilstaan.

13 januari: Nieuwjaarsborrel9 maart: Running Dinner
27 april: Koningsdag
8 juni: 
5 juli: Camping Molenbeke12 oktober: Running Dinner11 november: Sint Maarten24 november: Sinterklaas

 Jubileum Wijkfeest

  Op zaterdag 8 juni 2024 organiseren we een 
    grandioos wijkfeest voor jong en oud! Nadere 
     informatie volgt, maar één ding is zeker:
    Dit wil je écht niet missen!

Blok in ieder geval in je agenda!

SAVE THE DATE!

Activiteitenprogramma 2024

8 juni 2024

Sneak preview
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Het gebeurt zonder dat je erbij stilstaat: het aantal inwoners van onze wijk 
groeit. Molenbeke telt 155 Molenbekers meer dan tien jaar geleden. We zitten 
nu op bijna 1.200 bewoners. Meer inwoners, meer adressen en dus meer 
exemplaren van ons wijkmagazine. Dat is mooi.

De redactie zet in dit najaarsnummer wat cijfers over onze wijk op een rij. 
Over de leeftijd van de bewoners (best gevarieerd), het bouwjaar van de 
huizen (vooral jaren dertig) en de verhouding tussen koop- en huurwoningen 
(tweederde koop). We hebben meer cijfers opgeduikeld. Die presenteren we in 
het volgende nummer. Bijvoorbeeld over ons gedrag in het stemlokaal en onze 
gezondheidsstatus. 

De redactie had er weer geen enkele moeite mee om voldoende artikelen 
te schrijven. Ze zijn verderop te lezen. Zo gingen we op bezoek bij de 
gemeentelijke wijkmanager voor Molenbeke, de geboren en getogen 
Arnhemmer Arno van Geel. Hij omschrijft zichzelf als intermediair tussen 
onze wijk en de gemeente. Hij gaat in op de ruimtelijke ontwikkelingen in 
onze omgeving. Er komen honderden huizen en appartementen bij. Dat heeft 
onherroepelijk invloed op de omringende wijken. Van Geel maakt zich daar 
enige zorgen over.

We zeiden het al, de wijk groeit en dus komen er elk jaar nieuwe bewoners bij. 
Deze keer gaan we langs bij Stijn en Leanne. Het koppel is vanuit Klarendal de 
Velperweg overgestoken en woont sinds kort in de Hoornestraat. Verderop 
vertellen ze over de verbouw van hun huis, hun reizen en sportieve activiteiten. 

Harde cijfers hebben we niet, maar inmiddels is wel duidelijk dat Molenbeke 
best veel ondernemers telt. Elke editie zetten we er eentje in de spotlights. 
Deze keer praten we met Robert de Wit van het grafische bureau Pronto Print. 
Wat blijkt? Zijn bureau blijkt warempel de beroemde EK2020-tafel te hebben 
ontworpen. Die tafel stond in de studio van AVRO/TROS waar voetballers van 
het Nederlands elftal aan werden geïnterviewd.

Natuurlijk doet de redactie weer verslag van activiteiten in onze wijk, meestal 
georganiseerd door de altijd even enthousiaste activiteitencommissie. 
De eerste Kleinkunstroute op 7 oktober was een groot succes. Op elf 
locaties toonden trotse wijkbewoners hun talenten: van schilderkunst tot 
houtbewerking en muziek. Een groot aantal bezoekers heeft ervan genoten. 
Hulde aan de kunstenaars en de organisatoren!    

Het volgende nummer van de Molenbeker staat voor een belangrijk deel in het 
licht van het vijftigjarige bestaan van onze eigen wijkvereniging. Deze special 
vind je in de bus in de aanloop naar het ongetwijfeld onvergetelijke wijkfeest 
op 8 juni. Veel leesplezier! 

Namens de redactie,
Aart van Cooten

Van de redactie
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Arno van Geel is als wijkmanager actief in het gebied Velperweg en Omgeving en dus ook in Molenbeke.  
Hij is intermediair tussen wijkbewoners en de gemeente. In gesprek met Van Geel over een aantal ruimtelijke 
ontwikkelingen rondom onze wijk. 'Mijn rol is om de wensen van bewoners door te geven aan de gemeente.  
En andersom.'

In de omgeving van Molenbeke wordt komende jaren 
flink gebouwd. Op de eerste plaats op het Enka-
terrein, nu Zijdekwartier geheten. Daar komen ruim 
600 wooneenheden. Naast High Parc, op de hoek van 
de Hoflaan en de Velperweg, komt een complex met 
zorgwoningen. Het kantoorgebouw van Novartis (hoek 
Velperweg - Raapopseweg) krijgt een woonbestemming, 
met maximaal 125 appartementen. En dan nog de 
veelbesproken nieuwbouw op en rond het Praxis-terrein 
in de wijk Plattenburg (400 woningen).

Optelsom effecten 
Bij elkaar gaat het om duizenden nieuwe bewoners. Dat 
heeft onherroepelijk invloed op de omringende buurten, 
waaronder Molenbeke. Wijkmanager Arno van Geel 
maakt zich daar wel enige zorgen over. Van Geel werkt 
voor de gemeente Arnhem, maar vanuit zijn functie 
kan en mag hij de stedelijke groei kritisch benaderen. 
'De gemeente en de ontwikkelaars zijn geneigd om 
elk bouwproject afzonderlijk te bezien op zijn effecten 
op de wijdere leefomgeving. Er is bij de ontwikkelaars 
minder oog voor de optelsom van de effecten van alle 
bouwprojecten tezamen. Daar stel ik dus vragen over op 
het Stadskantoor. Wat betekent de bevolkingsgroei voor 
het onderwijs, de zorg en de winkels? 

Ik vind het belangrijk dat bij de planvorming en uitvoering 
ook met dat soort aspecten rekening wordt gehouden.'

Team Leefomgeving 
Van Geel is wijkmanager van de gemeente in het 
gebied Arnhem Noordoost. Hij is actief voor het team 
Leefomgeving en houdt zich vooral bezig met de buurten 
die vallen onder de wijk Velperweg en Omgeving. 

Ook met Molenbeke dus. 'Ik ben in feite intermediair 
tussen de wijken en de gemeente, sta met één 
been binnen en met mijn andere been buiten het 
gemeentehuis. De gemeente wil beleid maken vanuit 
de behoeften van de Arnhemmers. Mijn rol is om de 
wensen van bewoners door te geven aan de gemeente. 
En andersom, in de wijken uitleggen wat wel en wat niet 
mogelijk is.'

'Ik geef tips en leg  
de procedure uit'

Intermediair tussen wijk en gemeente 
Arno van Geel - wijkmanager



Arno van Geel (55) is een geboren en getogen 
Arnhemmer. Hij was de eerste baby in onze stad in 
1968. Hij ontving daarom een zilveren rammelaar 
uit handen van de toenmalige burgemeester Chris 
Matser. Die heeft hij trouwens nog steeds in bezit.
Hij omschrijft Arnhem als een federatie van wijken. 
Rijk-arm, wit-zwart, theoretisch of praktisch 
geschoold; de wijken verschillen in veel opzichten 
van elkaar. Aan de overkant van de straat kun 
je zo in een andere wereld terechtkomen. 'Voor 
Molenbeke zijn dat Klarendal en Het Broek. Die 
verschillen maken Arnhem voor mij interessant en 
mijn werk als wijkmanager uitdagend.'

Van Geel omschrijft Molenbeke als een goed 
georganiseerde wijk met bewoners die hun buurt 
koesteren. 'Molenbekers zijn kritisch over nieuwe 
ontwikkelingen in hun woonomgeving, laten 
zich horen, maar zijn ook voor rede vatbaar. Ze 
accepteren als iets echt niet kan.'

Vergunning wijkfeest
Hij zit aan tafel bij het bewonersoverleg Velperweg en 
Omgeving. Dat vindt vier keer per jaar plaats. Ook praat 
hij af en toe met het bestuur van de wijkvereniging van 
Molenbeke. 

Daar kwam onlangs het wijkfeest van 8 juni 2024 aan 
de orde. Dan viert de wijkvereniging haar 50-jarige 
bestaan. Van Geel: 'Het gaat dan bijvoorbeeld over 
vergunningen voor zo'n feest. Ik geef tips, leg uit hoe 
de procedure is en bij wie organisatoren zich kunnen 
melden.'

Parkeeroverlast
Terug naar de ruimtelijke ontwikkelingen rondom onze 
wijk. De nieuwbouw op het Enka-terrein bevindt zich 
nog in de planfase. Het bestemmingsplan moet worden 
gewijzigd van industrie naar wonen. Het ontwerp is 
gepubliceerd en daar zijn zienswijzen tegen ingediend. 
Van Geel: 'Met name in Plattenburg zijn er zorgen, 
vooral over mogelijke parkeeroverlast. Hierover is de 
ontwikkelaar nu in overleg met bewoners. Het kan zijn 
dat hij het plan aanpast. Zo niet, dan kunnen degenen 
die een zienswijze hebben ingediend in hoger beroep, 
uiteindelijk tot aan de Raad van State. Kortom, het duurt 
nog wel een tijdje voordat de werkzaamheden starten.'

Herinrichting Velperweg
Wat er wel snel aan komt, is de herinrichting van 
de Velperweg, vanaf de Raapopseweg tot aan het 
viaduct van de A12 bij Bronbeek. De werkzaamheden 
beginnen in januari 2024. De kerndoelen zijn: een 
veiliger Velperweg met meer ruimte voor fietsers en 
voetgangers, een betere doorstroming voor het OV en 
meer groen. Er komen vrijliggende fietspaden en een 
rotonde bij Bronbeek. 

De banen voor het gemotoriseerd verkeer worden 
smaller. De bus stopt straks midden op de rijbaan. 
Van Geel: 'Het autoverkeer loopt wellicht minder 
snel door, ook ter hoogte van Molenbeke. Dat is de 
consequentie van het voorrang geven aan de belangen 
van langzaam verkeer boven die van de automobilist. 
Gemeente Arnhem heeft een donkergroen college van 
Burgemeester & Wethouders en dat merk je bijvoorbeeld 
aan deze herinrichting.'

Auteur - Aart van Cooten
Foto's - Gerard Scheers
Geboren en getogen Arnhemmer
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Vertel, wie zijn jullie en hoe ben je hier beland?
Stijn: 'Wij zijn Leanne en Stijn, en zijn beiden 28. Hiervoor 
woonden we in Klarendal, in een huurappartement. Dit 
is ons eerste koophuis samen. We waren niet echt op 
zoek, maar werden getipt voor dit huis door een vriend 
van ons die hier vlakbij woont. Op de foto’s zag het er 
leuk uit, dus besloten we naar het Open Huis te gaan. 
Daar werden we erg enthousiast, en toen ging het snel. 
Met hulp van wat vrienden en kennissen, waaronder een 
makelaar, verdiepten we ons verder in het huis en de 
wijk. En uiteindelijk leidde dat tot de koop van het huis'. 
Leanne vult aan: 'Zonder enige andere bezichtiging dus. 
Het was dus een goed overwogen, maar spontane actie'. 

Ze kennen elkaar van de Vierdaagse feesten in Nijmegen; 
de stad waar ze beide hebben gestudeerd en op kamers 
hebben gewoond. De meeste stellen vieren jaarlijks de 
datum waarop ze een relatie hebben gekregen. Stijn en 
Leanne vieren traditiegetrouw de eerste maandag van 
de Vierdaagse. Leanne, lachend: 'We hebben dus elk jaar 
een soort feestweek'. 

Oorspronkelijk komen ze uit het Oosten, Leanne uit Goor 
('Maar een echte tukker ben ik niet hoor, mijn ouders 
komen uit Leiden en Den Haag') en Stijn uit Doetinchem. 

In Nijmegen heeft Leanne een combinatiestudie gedaan 
van de PABO en Pedagogische wetenschappen. Ze werkt 
nu deels als leerkracht op een basisschool in Lent en 
deels als orthopedagoog bij een psychologenpraktijk. 
Daar werkt ze met ouders en kinderen aan 

gedragsproblematiek, via onderzoek en behandeling. 
Stijn werkt als gymleraar, mentor en coördinator op een 
Middelbare school in Apeldoorn. Mede door het werk zijn 
ze overigens in Arnhem terecht gekomen, het ligt mooi 
centraal voor hen.  

Nieuwe bewoners stellen zich voor:
Stijn en Leanne, Hoornestraat

'Het leek wel een 
poppenhuis tafel 

hier'
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Ze beginnen de stad, inclusief de 'verborgen pareltjes' 
steeds beter te kennen. In wijken als Klarendal, en de 
omgeving van Park Sonsbeek komen ze graag. 

Terug naar het huis. In hetzelfde weekend dat ze de 
sleutel kregen, gingen ze over. Hun meubels sloegen ze 
tijdelijk op de zolder op. 

Dat is het voordeel als je van een relatief compact 
appartement naar een heel huis gaat. 
Het huis zag er netjes uit, maar hebben ze toch 
behoorlijk verbouwd. Er werd een doorbraak naar de 
keuken gemaakt en een nieuwe keuken geplaatst. Hier 
ging een aantal weken overheen; gelukkig was het toen 
zomer waardoor ze de 5 weken zonder keuken konden 
overbruggen met camping koken in de tuin. Verder 
werden de wanden gestuct en geschilderd, elektra 
vervangen en legden ze zelf een nieuwe vloer. Op de 
bekende plinten en de wc na, is alles nu nagenoeg klaar. 

Ik vraag ze wat ze gaan doen met al die extra ruimte 
t.o.v. hun vorige huis. Hun oude eettafel hebben ze al 
vervangen; 'het leek wel een poppenhuis tafel hier'. Met 
genoeg opslagmogelijkheden in de kelder en op zolder 
hebben ze letterlijk kamers ‘over’. Ze werken nagenoeg 
niet thuis, en hobby’s die veel ruimte vragen hebben ze 
niet. Dus als iemand nog een goed idee heeft voor een 
bestemming? 

Over hobby’s gesproken: ze zijn beiden sportief. Stijn 
doet crossfit (op een wel heel bijzondere locatie: in de 
kerk aan de Hofflaan), Leanne sport bij het Sportlokaal. 

Stijn heeft lang gekeept (voetbal), maar vond op den 
duur de verplichting van het trainen en wedstrijden 
te groot worden. Ook hardlopen, een boek lezen, een 
autovakantie waarin je trekt van plek naar plek, of 
afspreken met vrienden doen ze graag. Volgend jaar 
hopen ze een reis te maken naar bijvoorbeeld Sri Lanka. 
Afgelopen zomer was het plan om rond te reizen in 
Amerika. Helaas ging dat niet door; Leanne was een jaar 
daarvoor naar Cuba geweest en dan krijg je niet zomaar 
een visum voor de VS. Ze moet langs de ambassade 
en daar kan ze pas in maart volgend jaar terecht. We 
praten nog even verder over vakanties en ze vertellen 
een anekdote over het raften in Montenegro. Dat was 
inclusief eten. Stijn koos voor het lam, een specialiteit 
daar, Leanne wilde vegetarisch eten en kreeg simpele 
aardappelen met doperwten. Het water stond erg laag, 
dus een deel van de tijd moesten ze peddelen. Het 
andere stel dat in de boot zat wilde vooral foto’s maken 
van de omgeving, dus Stijn en Leanne moesten dat 
grotendeels alleen doen. 

Voordat ze elkaar leerden kennen hebben ze overigens 
al wel verre reizen gemaakt; Stijn is 6 maanden naar 
Australië en Indonesië geweest, Leanne heeft drie 
maanden op een school in Kaapstad gewerkt. 

Plannen genoeg dus, dit stel. En ze kijken er naar uit om 
de wijk en haar bewoners verder te leren kennen!

Auteur - Annemiek Roest
Foto's - Gerard Scheers
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Camping Molenbeke
Het was vrijdag 14 juli en de laatste schooldag van de basisscholen zat er op. En dus was 
het tijd voor... Camping Molenbeke!! Kinderen die nog op de basisschool zitten konden 
in hun tentje, eventueel samen met een ouder, een nacht doorbrengen op het grote veld, 
omgedoopt tot camping Molenbeke.

Het was hartstikke gezellig, met heel veel kinderen, muziek, friet en een BBQ. En natuurlijk 
met campingwacht Jan. Voor Jan was het de laatste keer dat hij op het veld bleef slapen. 
Bedankt Jan! 

En nu? Nu tellen we weer met z'n allen af naar de laatste schooldag en de volgende editie 
van camping Molenbeke!

Tekst - Ferdi Pol
Foto's - Joris Meeuwsen 



2. Adressen: bouwperiode van panden 
Overzicht van het aantal panden naar bouwjaar voor 
de buurt Molenbeke. Op basis van de gegevens uit 
de BAG van 9 juli 2023.

3. Inwoners naar leeftijd in de buurt Molenbeke 
Bevolking, leeftijdsgroepen: aantal inwoners op  
1 januari 2023 per leeftijdsgroep.
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Het aantal inwoners van Molenbeke is de afgelopen tien jaar met 155 personen gegroeid naar 1.190 per 1 januari 
2023. Dat is een toename van 15%, meer dan in de meeste andere wijken van Arnhem. Deze en andere interessante 
data zijn terug te vinden op de website allecijfers.nl 

Er wonen inmiddels 550 huishoudens in onze wijk. 
Dat betekent dat er gemiddeld per woning iets meer 
dan twee personen wonen. Van alle woningen valt 
67% in de categorie koop, 6% wordt gehuurd van een 
woningbouwcoöperatie en 27% is een huurwoning in de 
vrije sector. Circa 55% is een eensgezinswoning, 45% valt 
in de categorie meergezinswoning.

Veel huizen in Molenbeke zijn gebouwd tussen 1925 
en 1950. Het gaat om 250 adressen, bijna de helft van 
het totaal. Wat opvalt aan de bijgaande tabel is dat er 
in het decennium 1990-2000 geen enkele woning bij is 
gekomen. Na de eeuwwisseling is er weer flink gebouwd; 
tussen 2000 en 2020 bijna 100 adressen. Het gaat 
om woningen in de Concertbuurt, aan de Willem van 
Kleeflaan/Sasboutstraat en aan de Velperweg. 

In onze wijk wonen mensen van alle leeftijden, de 
spreiding is evenwichtig. Begin dit jaar woonden hier 
200 kinderen in de leeftijd tot 15 jaar en 190 bewoners 
ouder dan 65 jaar. De leeftijdscategorie 25-45 jaar is 
het grootst (345 bewoners), de categorie 15-25 jaar het 
kleinst (130 bewoners). De conclusie is, en dat wisten we 
ook wel, dat Molenbeke een echte gezinswijk is en dat 
ouderen hier graag blijven wonen. 

Aantal inwoners per jaar 
(groei van 15% naar 1.190 inwoners in 2023)

1. Het aantal inwoners voor de buurt Molenbeke. 
Gegevens voor de jaren 2013 tot en met 2023.

In 10 jaar 155 Molenbekers erbij
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De redactie is de afgelopen tijd weer op zoek gegaan naar ondernemende Molenbekers. Dit leidde tot een stop in 
de Maarten Gorisstraat, waar Robert de Wit dagelijks zijn bus van Pronto Print parkeert. Pronto Print - voorheen 
bekend als drukkerij - is een grafisch bureau dat creatieve producties bedenkt en maakt. De redactie wilde meer 
weten over Robert en zijn bedrijf en ging met hem in gesprek. 

Samen met zijn vrouw Laska en hun drie kinderen 
Domiene (7), Bouwe (4) en Belle (2) woont Robert sinds 
2018 in de Maarten Gorisstraat. Daarvoor woonden 
Robert en Laska in het appartementencomplex aan de 
Schavenmolenstraat. Hun verhuizing naar de Maarten 
Gorrisstraat kwam tot stand dankzij een ‘briefjesactie’ 
van de vorige bewoners. Deze mensen wilden hun 
woning graag verkopen aan andere Molenbekers, 
waarop ze besloten om briefjes in Molenbeker 
brievenbussen te stoppen. Robert (42) en Laska 
(37) kregen ook zo’n briefje en besloten te reageren. 
Robert: 'We waren op zoek naar een nieuwe woning in 
Molenbeke, dus dat was voor ons echt een mooie kans!'

Robert is een creatieve ondernemer en is met zijn bedrijf 
Pronto Print actief in de grafische wereld. Laska werkt in 
de zorg, als ambulant begeleider voor mensen met niet 
aangeboren hersenletsel. 

Laska: 'Ik heb een intensieve, maar vooral heel dankbare 
baan. Elke persoon en situatie is anders en vraagt om 

maatwerk. Hier een bijdrage aan leveren geeft mij heel 
veel voldoening.'

Piloot
Robert is sinds zijn 18e betrokken bij Pronto Print. 
Tussen toen en nu is er veel veranderd. Vroeger was 
Pronto Print vooral een drukkerij. Een drukkerij die 
werd opgestart door de opa van Robert en later werd 
overgenomen door Robert’s oom en vader. Zij runden 
vestigingen in Velp en Arnhem en later in Duiven. Pronto 
Print Velp bestaat nu niet meer en de vestiging Arnhem 
is verkocht. Maar de vestiging Duiven bruist en is de plek 
waar Robert samen met zijn team werkt aan grafische, 
creatieve producties voor uiteenlopende opdrachtgevers. 
Robert is trots op zijn bedrijf, dat dus al jaren wordt 
gerund door de familie. 

Maar wilde hij dan altijd al iets in de grafische wereld 
doen? Robert: 'Nee, zeker niet. Op mijn 16e wilde 
ik graag piloot worden; tijdens mijn Havo heb een 
zweefvliegopleiding gevolgd. 

Ondernemer in de spotlight
Robert de Wit van Pronto print
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Op mijn 18e besloot ik echter te stoppen met mijn Havo 
en wist ik eigenlijk niet wat ik wilde. Mijn ouders wilden 
voorkomen dat ik op m’n luie kont thuis zou gaan zitten 
en dus besloten ze dat ik ging werken.' En zo geschiedde. 
Robert ging onder de hoede van zijn vader werken in 
de drukkerij in Velp. Na een half jaar pakte Robert een 
nieuwe studie op: Grafisch management in Zwolle. 
Daarna volgde nog een HBO management opleiding. 
Na de afronding hiervan werkte hij bij een drukkerij in 
Westervoort. En vanaf 2006 ging Robert opnieuw aan 
de slag in de zaak van zijn vader: Pronto Print. 

Als je kunt helpen
Sinds 2013 is Robert de eigenaar van Pronto Print in 
Duiven. Waar het bedrijf voorheen als drukkerij vooral 
aan het einde van de creatieve keten stond, is dat nu dus 
anders. Pronto Print staat voor 'kleurrijk, veelzijdig en 
altijd op zoek naar een uitdaging' en onderscheidt zich 
door het leveren van maatwerk. 
Robert: 'Wij gaan voor het volledige creatieve proces. 
Vanuit een vraag of wens van de klant bedenken we 

een oplossing die we zelf uitwerken en produceren. 
Hartstikke leuk, omdat klanten vaak niet precies weten 
wat ze willen. En ik vind dat als je kan helpen, je dat dan 
moet doen. Maar ik heb er ook bewust voor gekozen 
dat ik op sommige vlakken niet meer kan helpen. Een 
voorbeeld: we zijn geen drukkerij meer en hebben 
daarom de kopieermachines weggedaan. Er waren 
veel klanten die de zaak continu binnenliepen en daar 
gebruik van maakten, maar het leidde ons te veel af. Dus 
dat doen we niet meer.' Ook kiest Robert nadrukkelijk 
voor kwaliteit: 'Concurreren op prijs kunnen en willen 

we niet. We gaan voor kwaliteit en maatwerk. Met dat 
uitgangspunt creëren we mooie dingen. Zoals displays, 
schaduwborden en signings (voor onder andere Brilliant 
Groep en de Intratuin in Duiven).

Maar we maken ook beursstands en 
productverpakkingen. En het leuke is: we hebben nu 
meer dan ooit zelf de regie over het hele creatieve 
proces.' 

Iets Leuks
Dat de creatieve processen bij Pronto Print leiden tot 
bijzondere dingen blijkt als Robert wordt gevraagd naar 
welke projecten hem zijn bijgebleven. Robert: 'De EK-
tafel, dat was een bijzonder project!' Deze tafel met 
barkrukken, gemaakt van karton, werd bedacht en 
ontwikkeld in het kader van het EK voetbal in 2020. 
Robert: 'Het liep op een gegeven moment echt storm. 
Iedereen wilde de tafel hebben. We werden zelfs 
benaderd door de Avro Tros en het televisieprogramma 
Zapp Sport. Daar hebben ze de tafel gebruikt tijdens 
interviews met voetballers van het Nederlands Elftal!'

Een andere mooie opdracht voerde Pronto Print uit 
voor slijterij Mitra. Zij wilden 'iets leuks' om klanten in 
hun 120 lokale drankenspeciaalzaken te informeren en 
adviseren over dranken. Robert en zijn team ontwierpen 
kunststof kubussen. Op deze kubus wordt informatie 
over verschillende dranken getoond, zodat klanten al 
winkelend meer te weten komen over de drank van hun 
voorkeur. 

'Op mijn 16e wilde ik 
graag piloot worden'
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Spelen aan de watertafel 

Andere opdrachtgevers en projecten die Robert zijn 
bijgebleven? Robert: 'Een schilderijtje met raamfolie, 
dat we ontwierpen voor een raamfolie-bedrijf dat 
indruk wilde maken tijdens een kunstbeurs. Ook 
leuk: de knutseldozen voor Centerparcs, die in hun 
vakantiebungalows kwamen te liggen.' 

Ondernemen is soms zwaar 
Over de vraag wat ondernemen voor Robert betekent 
hoeft hij niet lang na te denken. 'Het leukste vind ik het 
contact met klanten. Ik ben veel onderweg en kom op 
veel verschillende plekken. En overal spreek ik andere 
klanten. De grootste uitdaging zit ‘m in klanten die ‘iets 
leuks’ willen. Ik ga dan vragen, uitzoeken, bedenken en 
creëren, zodat dat ‘iets leuks’ leidt tot een bijzondere en 
creatieve productie.' 

Het ondernemen is voor Robert zelf niet altijd alleen 
maar leuk geweest. Er waren ook zware tijden, zoals in 
2008. Robert: 'Als gevolg van de recessie had Pronto 
Print het moeilijk. We hadden net een nieuw pand in 
Duiven gekocht. Dat leidde tot financiële verplichtingen 
die als gevolg van de recessie zwaar waren. Stoppen 
was geen optie, maar doorgaan was ook niet 
vanzelfsprekend. Gelukkig zijn we er doorheen gekomen.' 
Deze periode heeft Robert veel geleerd. 'Ondanks 
dat ik vooral in mogelijkheden denk, ben ik wel wat 
voorzichtiger geworden. Ik doe tegenwoordig geen gekke 
dingen.' 

Molenbeke
Voor wie nu denkt: 'Pronto Print, die naam ken ik ergens 
van'. Dat klopt! De posters en flyers van de Molenbeke 
activiteitencommissie worden namelijk gedrukt door 
Pronto Print. Al jaren draagt Robert, geheel vrijwillig, 
op die manier een steentje bij aan onze gezellige wijk. 
Robert: 'Dat doe ik graag.  

Als je kunt helpen, moet je dan doen'. Ook in zijn eigen 
huis zijn diverse ‘Pronto Print Producties’ te vinden. 
Zoals op plexiglas bedrukte foto’s van de kinderen, een 
grote houten groeimeter en een bed-ombouw in de vorm 
van een kasteel. 

Toekomst
Wat Pronto Print de komende jaren brengt? Robert: 'Ik 
wil vooral creatieve dingen blijven bedenken en maken! 
En daar investeer ik in. Zo heb ik een speciaal las-
apparataat en een 3D printer aangeschaft. Daar ga ik 
de komende tijd mee aan de slag. Ook wil ik meer gaan 
doen met akoestisch materiaal, waar ik nu al onder 
andere bedrijfslogo’s van maak.' Robert heeft ook al 
ideeën over waar zijn bedrijf over een paar jaar staat: 
'het liefst op een andere locatie, met meer ruimte. We 
groeien namelijk uit ons huidige pand. Om meer toffe, 
creatieve dingen te maken, hebben we eigenlijk meer 
ruimte nodig. Bijbouwen op de locatie in Duiven is geen 
optie, dus ben ik aan het nadenken over een nieuw pand 
op een andere plek'. 

Tekst - Ferdi Pol
Foto's - Gerard Scheers/Robert de Wit

Dochter Domiene helpt gewoon mee

Bedombouw kasteelDe EK tafel van de AVRO/TROS
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Hoe richt ik mijn tuin natuurvriendelijker in? Kan ik meedoen met een deelauto? Is een warmtepomp voor mij een 
slimme oplossing? Op deze en andere vragen kon je antwoord krijgen op het Inspiratie Duurzaamheids Event. Dat 
werd op 17 september gehouden op Ontmoetplek MOES aan de Beeldhouwerstraat tegenover de Jozef Sartoschool.

Veel bewoners van de wijken Angerenstein, Paasberg, 
Plattenburg en Molenbeke kwamen met vragen naar 
MOES en vertrokken met nieuwe ideeën en plannen.

Met eenvoudige middelen een insectenhotel maken? Op 
het event was in de praktijk te zien hoe je zo'n verblijf 
kunt maken met behulp van een leeg conservenblik en 
wat rietstengels. Enkele bedrijven waren aanwezig met 
innovatieve oplossingen om je huis te isoleren, zonne-
energie te produceren en het gebruik van gas omlaag te 
brengen met een warmtepomp. 

Kinderen konden hun energie kwijt aan een watertafel. 
Hun ouders konden daar dan tegelijkertijd zien hoe je 
bijvoorbeeld regenwater afvangt met een regenton. Of 
door tegels te wippen meer regenwater in de bodem 
kunt opvangen. Ouders én kinderen konden ook op een 
hometrainer klimmen. 

Leuke ideeën voor duurzaam wonen

Het was een kwestie van hard trappen om zo verse 
vruchten om te zetten in een heerlijke smoothie. 
Kortom een inspirerende happening die voor herhaling 
vatbaar is.

Auteur - Aart van Cooten
Foto’s - Gerard Scheers

Met blik en riet een insectenhotel maken

Met eigen energie een smoothie maken

 Spelen aan de watertafel 

 Bewoners doen nieuwe ideeën op 
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Voor meer informatie, ons videoportret en 
referenties van nabestaanden, zie 
www.jurgentheunissenuitvaartzorg.nl 

24 uur per dag bereikbaar, ook in het weekend

“UITVAARTWENSEN 
BESPREKEN GEEFT RUST, 
bij u en bij uw dierbaren.”

Nijmegen
024 - 22 101 22

Wij verzorgen de uitvaart 
voor iedereen:
met en zonder verzekering.

‘s-Hertogenbosch
073 - 22 100 82

Wageningen
0317 - 703 017

Arnhem
026 - 84 83 148

Regio’s

Advertentie

Advertentie

Mob. (06) 51 16 48 51 • Tel. 0317 - 844 453
www.bdto.nl

BRANDTBRANDT
Daktechniek & Onderhoud

Mob. (06) 51 16 48 51 
Tel. 0317 - 844 453 

www.bdto.nl

•    Gratis dakinspectie

•    Dakrenovatie

•    Dak reparatie

•    Lood en zink werk

•     Schoorsteenvegen € 25,00 per kanaal.

•     Dakgoot reinigen € 2,00 per meter

• Gratis dakinspectie
• Dakrenovatie
• Dak reparatie
• Lood en zink werk

•  Schoorsteenvegen  
€ 25,- per kanaal

•  Dakgoot reinigen  
€ 2,- per meter

Advertentie

Daktechniek & Onderhoud

t' Anthonie 50 • 6932 JN Westervoort
026-78 561 30 • 06-511 648 51

• Gratis dakinspectie
• Dakrenovatie
• Dak reparatie
• Lood- en zinkwerk

•  Schoorsteenvegen,  
€ 25,- per kanaal

•  Dakgoot reinigen, 
€ 2,- per meter
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Klaas Jan heeft al heel lang affiniteit met vormgeven en ontwerpen. ‘In het verleden maakte ik websites en heb 
zelfs een keer op de Dutch Design Week in Eindhoven gestaan met een doosje ‘Benzomoe’, samen ontwikkeld met 
een apotheker om mensen te laten nadenken over het gebruik van slaappillen (ook wel Benzodiazepines).’ Maar nu 
werkt Klaas Jan steeds vaker met Artificial Intelligence, oftewel AI! 

Klaas Jan Bolt , Boudewijn van Roonstraat

Een wereld waar hij ongeveer een jaar geleden over werd 
getipt door een vriend van hem. ‘Ik was 'flabbergasted'! 
Zoveel creativiteit door simpelweg tekst in te voeren in 
programma’s als Chat GPT en Midjourney!

Je kent het wel, je gaat er wat mee experimenteren 
en voor je het weet laat het je niet meer los. Zo heb 
ik eerst een boekje gemaakt voor m’n zoontje en z’n 
beste vriendje. Je voert dan bijvoorbeeld een tekst in als 
'twee peuters - avontuur - in Duplo-stijl' en je krijgt een 
afbeelding waarbij zij als Lego-poppetjes een spannend 
avontuur beleven. 

Het boekje 'Avonturen van Lars en Hugo' was een feit en 
Lars en Hugo waren superblij! Daarna volgde een eBook 
met Dinodieren. Allemaal fantasiefiguren, maar wel 
levensecht. Je kunt het kopen op Amazon!

De mogelijkheden zijn eindeloos! Mijn creativiteit werd 
er op een bepaalde manier enorm door gestimuleerd. 
Ondertussen gebruik ik het ook in m’n werk als aanjager 
en vernieuwer in zorg en gezondheid. Bij het bedenken 
van nieuwe concepten en innovaties, met name gericht 
op ouderen en mensen met een handicap, pas ik dat nu 
toe. Klein voorbeeld. In verzorgingshuizen hangt vaak 
niet zo’n vrolijk sfeertje. Toen heb ik ingevoerd: 'vrolijk 
lachende senioren - foto’s met belichting en in de stijl 
van de Amerikaanse fotograaf Annie Leibovitz'. 

Het boekje dat er uit kwam rollen heb ik daar aan 
iedereen uitgedeeld en overal neergelegd, bedoeld om 
een lach op het gezicht van de bewoners te krijgen.  
En wat denk je? Het werkt dus echt!’ 

Auteur en foto - Gerard Scheers

Gerard gaat met zijn  
fotocamera op zoek naar 

Molenbekers met een passie. 

Ben jij ook een Molenbeker die 
enorm geniet van z’n passie, 

of ken je er een? 

Mail naar:  
gerard.scheers64@gmail.com

Het is genieten!
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7 oktober was een dag vol creativiteit en talent in Molenbeke, tijdens de allereerste Kleinkunstroute. Op maar liefst 
11 verschillende locaties openden trotse wijkbewoners hun deuren en toonden hun uiteenlopende talenten.  
De diversiteit aan kunstvormen was groot, variërend van schilderkunst en manga tekeningen tot houtbewerking en 
kunst door middel van AI. Ook prachtige poppenhuizen en quilts waren te bewonderen en muziekliefhebbers werden 
op hun wenken bediend met intieme (huiskamer)concerten. 

De belangstelling was groot en de reacties waren 
unaniem enthousiast. Dit evenement bewees dat 
creativiteit in overvloed aanwezig is in Molenbeke. 

De activiteitencommissie bedankt alle deelnemers 
en bezoekers voor hun bijdrage aan dit geweldige 
evenement. Het is zeker voor herhaling vastbaar!

Auteur - Rob Bourgonjen
Foto’s - Rob Bourgonjen & Peter Bakker 

Fantasytekenares Kiki Coster

Quilts van Hiekje van der Donk

Foto's van Peter Venema

Muziek van trio Losdavan met Paul Leeuwekuil

Kleinkunstroute in Molenbeke
Een groot succes!



  

 

 
KadoRIJk 
 
Dè kadowinkel van Arnhem die gerund wordt door studenten van het Rijn IJssel. 

Hier vind je een breed assortiment aan kado-artikelen van woondecoratie tot aan 
speelgoed en van lifestyleproducten tot aan wenskaarten! 

Er is ook een Fair Trade collectie van “Kumpara Art & Design”. De collectie bestaat uit 
kunst en lifestyleproducten uit Gambia. De opbrengst hiervan gaat naar de opvang van  
psychiatrische patiënten en anderen die het moeilijk hebben in Gambiaanse maatschappij. 
Betalen in de winkel kan met pin of contant. 

Openingstijden “winkel”    
Maandag: 10:00 - 14:30 uur  
Dinsdag:  10:00 - 14:30 uur  
Woensdag: Gesloten   
Donderdag: 10:00 - 14:30 uur  
Vrijdag:  10:00 - 14:30 uur  
      
Het Café     Vergadercentrum 
Maandag: 12:00 - 14:15 uur  U kunt bij ons ook een vergaderruimte  
Dinsdag:  09:30 - 14:15 uur  reserveren. 
Woensdag: 09:30 - 14:15 uur 
Donderdag: 09:30 - 14:15 uur 
Vrijdag:  09:30 - 14:15 uur 

Het restaurant 
Op de dinsdag, woensdag en donderdag kunt u van 18:00 uur genieten van een  
heerlijke 4-gangendiner voor nog geen € 25,-! In het café en restaurant kan alleen 
met pin worden betaald. 
 
Praktische informatie  
Een tafel boeken in het restaurant kan per mail: restaurant-arnhem@rijnijssel.nl  
Voor algemene vragen kunt u terecht bij de Servicedesk: servicedesk.v39@rijnijssel.nl 
of telefonisch: 026-3219100. Tijdens schoolvakanties zijn we gesloten! 
 
Waar vind je ons? 
Rijn IJssel Velperweg 39 Arnhem. 
De winkel bevind zich in school, u vindt ons als u gebruik maakt van de hoofdingang. 
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Wist je dat…
Aan de Velperweg 39, in het gebouw van RijnIJssel, een kadowinkel gevestigd is? De kadowinkel, genaamd KadoRijk, 
is een leerbedrijf van RijnIJssel voor de opleiding Assistent verkoop/retail mbo niveau 1.

De winkel wordt gerund door studenten, die op deze 
manier in de praktijk vaardigheden opdoen op alle 
onderdelen die ze moeten beheersen aan het eind van 
hun opleiding. Denk hierbij aan klantcontact, goederen 
ontvangst, artikelpresentatie en schoonmaken. Het is 
belangrijk dat er klanten zijn in de winkel, dan kunnen de 
studenten veel ervaring opdoen. 

KadoRijk heeft een breed assortiment aan betaalbare 
en originele kado artikelen; van speelgoed tot woon-
accessoires en van lifestyle producten tot wenskaarten. 

Oplossing raadsels bladzijde 21. Raadsel 1 - Een geheim., Raadsel 2 -Hij heet Sam., Raadsel 3 -Pikhatsjoe!,
Raadsel 4 Voor al die hoge prijzen natuurlijk!

Molenbeke kort
Ook hebben ze een fairtrade collectie, Kumpara Art & 
Design.  
 
Deze collectie bestaat uit kunst- en lifestyleproducten 
uit Gambia. De opbrengst van deze producten gaat naar 
de opvang van psychiatrische patiënten en anderen die 
het moeilijk hebben in de Gambiaanse maatschappij.

Auteur - Annemiek Roest
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Je moet er maar op komen: de vloer van de benedenverdieping ophogen, zodat je een compleet extra verdieping 
creëert in de kelder van je huis. Gerine en Auke deden het! In dit artikel een kleine impressie van hun verbouwing. 

Auke en Gerine kochten het appartement, een 
benedenwoning van 50 m2, ongeveer 6 jaar geleden. 
Hierin zat een woonkamer, keuken annex eetkamer, een 
kleine badkamer en één slaapkamer(tje). Belangrijke 
reden om het huis te kopen was de locatie én de enorme 
tuin van bijna 15 meter diep. En ze zagen direct de 
potentie die het huis had. Onder het huis was zandgrond 
en pilaren, verder niets. 

De eerste 2-3 jaren woonden ze in het huis in de oude 
staat, om te ervaren hoe het huis beviel en welke 
mogelijkheden er waren. Ervaring met verbouwen 
hadden ze niet, maar ze vonden klussen leuk en 
leerden van kluservaringen van familieleden. En ook 
programma’s als ‘help mijn man is klusser’ waren een 
inspiratiebron. Ze besloten er de tijd voor te nemen, door 
systematisch elke week 1-2 dagen te klussen en de rest 
gewoon te werken. Dat concept heeft goed gewerkt. 

Het eerste plan was om de kelder uit te graven. Ze 
sloegen een peilput aan de voor- en achterkant van het 
huis, waardoor ze de waterstand konden monitoren. 

Gluren bij de buren 
Vosdijk, Gerine en Auke
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Toen werd duidelijk dat het wel een heel kostbaar 
verhaal zou worden om de kelder uit te graven en 
waterdicht te krijgen. Toen kwam het bouwkundig 
bureau, dat gespecialiseerd is in projecten als dit, met 
het huidige plan. 

De plafonds waren 3.30 hoog, kenmerkend voor huizen 
uit die tijd (1896). Door de vloeren 70 centimeter op 
te hogen, bleef een respectabele hoogte over in de 
woonetage van 2,60 meter. En ontstond in de kelder 
een volwaardige verdieping, met ruimte voor twee 
slaapkamers, een badkamer, wasruimte en wc. De vorige 
bewoner had de kelder al tot de fundering uitgegraven, 
dus de basis was eigenlijk al gelegd. Hier is een 
waterdichte laag tegenaan gesmeerd, en daarin is een 
betonnen vloer gestort. 

Bij alle wanden zijn voorzetwanden geplaatst, met een 
kleine spouw en isolatie. Als extra voorzorg tegen het 
doorslaan van vocht. Tot nu toe hebben ze hier gelukkig 
geen last van, dus lijkt de constructie te werken. 
 
Uiteindelijk hebben ze bijna 8 maanden ergens anders 
gewoond, eerst in een huurhuis (dankzij een oproep in de 
Molenbeker!) en later bij familie. Nadat het grove werk 
klaar was vertrok de aannemer; het afwerken (m.u.v. 
het stucwerk) hebben Gerine en Auke stapje voor stapje 
zelf gedaan. Toen de benedenverdieping klaar was, zijn 
ze daar ingetrokken terwijl de bovenverdieping werd 
verbouwd. Dit duurde bij elkaar nog een jaar voordat 
het grootste deel klaar was (rond de kerst). Terwijl het 
beneden nog niet klaar is, zijn ze stiekem al bezig met de 
plannen voor het volgende project: de tuin, inclusief een 
nieuwe schuur. 

Ik vraag ze of ze nooit overwogen hebben om ‘gewoon’ 
te verhuizen. Natuurlijk, luidt het antwoord. En zo’n grote 
verbouwing was aan de voorkant ook niet het plan. 
Maar ze realiseerden zich dat ze voor hetzelfde geld 
nergens zo’n groot huis (en tuin) zouden vinden. Of dan 
zouden ze ook een verbouwing moeten doen. Dus alles 
bij elkaar was dit een kostenefficiënte oplossing. 

Ik vraag naar hun achtergrond en werk; beiden blijken 
productontwerper te zijn. Dat verklaart voor een deel dit 
creatieve plan, en ook de zelfgemaakte meubelstukken 
die her en der in de woning te vinden zijn. 

'Uiteindelijk hebben 
we 8 maanden 
ergens anders 

gewoond'
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Zoals de keuken, gemaakt van oude vloerdelen uit het 
oorspronkelijke huis, die ze zelf hebben 'gerookt' met 
behulp van ammonia. Of de strakke design lamp, en de 
zelfgemaakte houten salontafel. 

De belangrijkste les die ze uit de verbouwing meenemen? 
Voor de meeste zaken komt uiteindelijk een oplossing. 
Een aantal van de ‘worst case scenario’s’ kwam uit, het 
bleek in de praktijk wel mee te vallen. En overall is alles 
nog beter en mooier geworden dan ze aanvankelijk voor 
mogelijk hielden. 

Auteur - Annemiek Roest
Foto's - Gerard Scheers

Het bestuur van Wijkvereniging Molenbeke bestaat al een aantal jaar uit dezelfde vaste groep mensen met een groot 
hart voor de wijk. Maar al een aantal jaar opereert het bestuur zonder officiële voorzitter. Nu er grote activiteiten voor de 
deur staan en we steeds meer zelfsturend zijn is de noodzaak voor een echte voorzitter nu echt hoog. Tijd voor actie.

Onze wijk heeft een paar commissies. De redactie van dit magazine is daar eentje van. Het bestuur van de 
wijkvereniging is de overkoepelende club; de leden vormen de ogen en oren van de wijk. Ze ondernemen actie als dat 
nodig is. Het bestuur is voor wijkbewoners aanspreekpunt over kwesties die in onze buurt spelen. En is de verbindende 
schakel tussen de wijk en de gemeente.

We organiseren al een hoop activiteiten en willen daar graag mee  
doorgaan. Kom je ons helpen? We zoeken een voorzitter M/V met 
nieuwe ideeën en een gezonde dosis humor. We hebben geen enorme 
vergadercultuur en handelen de agendapunten graag snel maar gedegen 
af om daarna even te ontspannen en bij te praten. Herken je jezelf in deze 
functie laat dan wat van je horen. We kijken uit naar je komst.

Meer informatie? Mail naar secretaris@molenbeke.nl    

Kom jij ons team 
versterken???

We zoeken jou!



MoLen beker Kids
TROTS. De Molenbeker is er voor alle Molenbekers, dus ook voor alle 'kids' in de 
wijk. Elke editie zetten we in deze rubriek 'Molenbeker kids' een kind uit de wijk 
in de spotlights, met zijn of haar verhaal en vraagt de redactie: 'Waar ben jij 
trots op?' 

Raadsel 1: 
Als ik het heb, deel ik het niet. Als ik het deel, heb ik het 
niet. Wat is het?

Raadsel 2: 
Sam’s moeder heeft drie kinderen. De eerste heet April, 
de tweede Mei en de derde…?

Raadsel 3: 
Door welke Pokémon word je verkouden?

Raadsel 4: Inflatie: Alex loopt de winkel in met een 
ladder. 'Waarom heb je een ladder mee?', vraagt de 
verkoper. 

Oplossing staat op pagina 17

RaadseLs

Wie ben jij? In welke straat woon je en wie wonen er bij 
jou in huis? 
Ik ben Adam, nog even 8 jaar, en woon in de Gerhard 
Voethstraat. Hier woon ik met mijn mama, papa, mijn 
zusje Febe én onze vissen. Daar hebben we er héééél 
veel van, want ze krijgen steeds kleintjes. Wil je thuis 
ook guppy’s? Laat het aan mij weten, dan kan ik wel wat 
voor je regelen. 😉

Waar ben jij TROTS op? (bijvoorbeeld: hobby, 
sport(prestatie), verzameling, huisdier of eigenschap?
Ik ben trots op tennis, wat ik doe bij de tennisvereniging 
van Molenbeke. Het is een hele leuke club, de 
tennisleraren zijn heel aardig.
Ik ben goed in fantaseren, en ook al heb ik dyslexie, het 
lukt me toch om goed te lezen, daar ben ik best een 
beetje trots op. En ik ben ook trots op mijn vader, omdat 
hij theater de Leeuw heeft bedacht. En ik mocht het 
theater openen, samen met de wethouder.

Waarom ben je daar zo TROTS op? 
Ook al is het lezen moeilijk voor mij, ik blijf oefenen.

Wat vind jij het 
allerleukste in 
Molenbeke?
Natuurlijk de 
tennisbaan! 
En het park, daar 
kan ik lekker veel 
spelen in de bomen 
met vrienden. 
Weet je wat ik ook heel leuk vond? Het lasergamen met 
de wijk in het park!

Wil je nog iets anders delen? 
Ik houd ontzettend van gamen en voetballen. En ik weet 
veel van het leger. Mocht je ook dezelfde hobby hebben, 
dan kom ik je vast wel eens tegen!

Dank je wel! Aan wie geef jij de (digitale) pen door? 😊
Aan Jaap, want hij is een goede vriend van mij. Ik kan 
leuk met hem spelen, omdat hij een paar dezelfde 
hobby’s heeft.

Auteur - Ferdi Poi
Foto - Aangeleverd
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Sudoku
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• Bloemen voor elke gelegenheid
• Rouwbloemstukken
• Bruidswerk
• Woon- en lifestyle accessoires

DE BLOEMENWINKEL
ARNHEM

Bloemenabonnement
Een vers boeket gratis thuisbezorgd. Zo vaak je wilt!

Klein: € 17,50Middel: € 22,50Groot: € 27,50

Advertentie
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Reebok in Molenbeke
Zie ik dit goed??? Op 22 augustus 
om 12 uur ‘s middags heb ik dit 
reebokje gespot, langs de sloot 
aan de Schavenmolenstraat bij de 
omgevallen boom. Hoe komt dit 
beesie hier? Bijzonder toch!

Tekst en foto - Marian Overbeek
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Molenbeke Memories: Wereldkampioen 
kickboksen opgeleid aan Sasboutstraat
Sportschool Kreijtz, decennialang gevestigd aan de Sasboutstraat, heeft vele Nederlandse en Europese vechtsport-
kampioenen voortgebracht. De in Molenbeke getrainde Jan Wessels werd in 1990 zelfs wereldkampioen kickboksen. 
Fred Royers was een van de meest succesvolle leden van deze sportschool. Hij grossierde in titels karate, savate en 
kickboksen.

Leerlingen poseren in 1979 tijdens een bezoek van 
wereldkampioen judo (tot 80 kilo) Isao Okano aan 
Molenbeke. (foto Archief Sportschool Kreijtz)

Oudere wijkbewoners kunnen het zich wel herinneren. 
Hun kinderen volgden wellicht een serie lessen judo, jiu-
jitsu of karate. Sportschool Kreijtz gaf zijn lessen tussen 
1978 en 2014 in een van de twee poortgebouwen op 
de hoek Sasboutstraat/Molenbeekstraat. Om precies 
te zijn: gezien vanuit de Molenbeekstraat in het linker 
monumentale pand.

Van Thialf naar Molenbeke 
Sportschool Kreijtz, opgericht door de befaamde 
vechtsportleraar Harry Kreijtz (geboren in 1934), is sinds 
1961 gevestigd in Arnhem. Hij begint zijn vechtschool in 
het clubhuis van IJsclub Thialf in de Spijkerbuurt. In 1978 
koopt hij het gebouw aan de Sasboutstraat. In 2014 
verkoopt Kreijtz zijn 'dojo' weer. 

Op dit moment is het pand een woonhuis. De 
sportschool is overigens nog springlevend, veel lessen 
worden nu gegeven in het wijkcentrum De Symfonie aan 
de Johan de Wittlaan. 

Ook op drie andere locaties is de sportschool actief.
Harry Kreijtz is geboren in Arnhem en verhuist al snel 
met zijn familie naar Nederlands-Indië. In 1952 keert 
het gezin terug naar Nederland. Hij begint in 1955 
aan de Cios-opleiding, met judo, jiu-jitsu en boksen 
als specialisaties. Begin jaren zestig brengt hij deze 
vechtsporten naar Arnhem.

Zwarte band
Sportschool Kreijtz heeft door de jaren heen ruim 
honderd judoka's, jiu-jitsuka's, karateka's en aikidoka's 
opgeleid voor de zwarte band. In 2008 krijgt Kreijtz 
uit handen van de toenmalige burgemeester Pauline 
Krikke een Koninklijke onderscheiding. In 2021 wordt hij 
uitgeroepen tot 'Gulden Gelderlander' voor het uitdagen 
van vechtsporten in Gelderland.

In 2020 wordt de beroemde vechtsportleraar 
geïnterviewd door De Gelderlander. Op dat moment 
geeft hij nog meerdere keren per week judo- en 
karatelessen. Op de vraag hoe hij dat volhoudt, zegt hij: 
'Ik denk doordat ik gezond ben. Ook mijn geheugen is 
goed. Ik kan nog zien wat de leerlingen wel of niet nodig 
hebben om ze qua motoriek beter te maken. Ik let wel op 
met wat ik eet. Een kroketje lust ik graag, maar wel met 
mate.'

Tekst - Aart van Cooten
Research - Ruben van Cooten

Achterzijde van het gebouw waar Sportschool Kreijtz 
tussen 1978 en 2014 was gevestigd. (foto Gelders Archief)

'In 2021 wordt hij 
uitgeroepen tot 

'Gulden Gelderlander' 



 

Makelaarshuys Kuyk van Oldeniel
Velperweg 166
6824 MD Arnhem
026-3616263
makelaar@kuykvanoldeniel.nl

Of u nu een huis wilt kopen of verkopen, het is en blijft een ingrijpende gebeurtenis. Er komt namelijk veel bij kijken. 
Vanuit ons monumentale pand aan de Velperweg 166 in Arnhem, helpen wij u graag.
 
Wij bieden u een totaalpakket aan, denk bijvoorbeeld aan het aankopen van uw nieuwe woning en het verkopen 
van de huidige woning. Ook zijn wij u graag van dienst voor een gevalideerd taxatierapport of bijvoorbeeld het 
opstellen van een huurovereenkomst en het beheer van uw huurpanden.
 
Bel ons voor een vrijblijvend kennismakingsgesprek, u kunt ons bereiken op 026 – 361 62 63.


